
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. januar 2024

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 241
Vil ministeren oplyse, om ministeren er bekendt med andre uregelmæssigheder og fejl i 
ejendomsvurderingssystemet, der endnu ikke er blevet omtalt i pressen, og vil ministeren 
oplyse, hvad der efterhånden skal få danskerne til at have tillid til dette system?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Nick Zimmermann 
(DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på nick.zimmermann@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Jesper Petersen
formand
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